
Referat: InTech general forsamling (29-11-2018) 
 

Tilstedeværende: Sune (204), Josef (502), Mathilde (1015), Tobias (223), André (403), Emil (326), 
Philip (327) 

1. Philip ordstyrer. Sune referent 
2. Tjek, vi var 3 uger ude foran, god opskiltning. 
3. Bestyrelsen fortæller:  

a. printeren kører nu, intro-aften hvis det er nødvendigt. Virker ikke til at der behov for 
det, da der er aktivitet ved printeren. Vandene bliver følt, hvorvidt folk har lyst til en 
intro-aften 

b. småting: eks. pære til biografen 
c. intech mangler projekter, der bliver sendt en føler ud 
d. Der er snart komplet bestyrelsesudskiftning så vi leder efter kandidater. Forslag om 

at lave kompendium for nye bestyrelsesmedlemmer (god ide) 
4. Regnskab: 

a. Underskud 35.000,-, skyldes hardware indkøb. 
b. Opsparingen ser godt ud i fht. 2020-planen.  (Diskussion): hvad sker der efter 2020, 

det tages til den tid. 
c. Mindstebeholdningen ser også fin ud  
d. Ellers er der ikke mere at berette 
e. Repræsentant fra FMS har spørgsmål til budgettet,  

i. Noget i budgettet som der skulle betales sidste halvår som ikke var blevet 
betalt, dette grundes logistiske komplikationer med konto og internt i 
bestyrelsen (ikke adgang til konto, lidt kaotisk overgang + meget handover). 
Der burde være taget hånd om det så det ikke sker igen, det må fremtiden 
vise. 

ii. Der skal ikke tjenes penge på printeren, det kan være det skal justeres i 
fremtiden.  

iii. Betalingsudbyderen DIBS er dyre i længden, grundet deres månedlige gebyr. 
Printersystemet påbyder desværre at det er DIBS man bruger. 

iv. Intech må holde styr på hvilke forskellige integrationspakke, gebyrer og 
abonnementer man betaler for og budgettere for det.  

v. Penge Intech har til gode fra KAB grundet et tidligere lån som Intect betalte 
for meget for, det skal der følges op på så de ikke bliver mistet. 

vi. Bogholder-løn har ikke været betalt sidste halvår. Det bliver gjort nu. 
vii. Manglende bilag: gebyr-, DIBS-, printerhardware-bilag.  

f. Der skal bestræbes for at undgå rykkegebyrer da der har været for mange i det 
seneste halve år. Dette har været grundet ny bestyrelse og der er styr på de 
betalinger som har foresaget rykkergebyrer.  

g. Afstemning om godkendelse af budgettet: godkendt under forbehold for at 
ovenstående bliver fikset. 

5. Redegørelse for budgetforslag og bestyrelsens kommende planer: 
a. Intech vil gerne have input fra kollegianersamfundet til nye projekter, hvis der er 

nogen der har nogle gode forslag til nye internet-relaterede projekter. 



i. Opdatering af net.omk.dk: hæve opmærksomheden omkring det 
informationsmekka den burde være (folk spørger tit på facebook-gruppen 
istedet), gøres sexet, mere brugervenlig og streamline den ift. filstrukturen 
og den interne IT-artitektur.  

ii. Intech sender en føler ud i den kommende tid for forslag 
6. Ingen forslag modtaget. 

a. Forslag om nedlægning af en af de betalte poster grundet manglende arbejde pt: 
i. Intech synes ikke det er en god ide, da der snart kommer udskiftning i 

bestyrelsen og hvis den bestyrelse vil have flere projekter. Intech mener det 
bør den kommende bestyrelses beslutning 

ii. Tanker om lønnedsættelse 
7. Valg af 

a. 1 Formand: 
i. Philip (327) stiller op 

ii. Afstemning: Ingen andre kandidater, Philip klappes ind. 
b. 2 Næstformand: 

i. Frederik (415) og Emil (326) stiller op 
ii. Afstemning: Ingen andre kandidater, Frederik og Emil klappes ind. 

c. Valg af suppleanter: 
i. Ingen kandidater. 

ii. Afstemning: Ingen kandidater. Ingen klappes ind. 
d. 1-2 revisorer: 

i. Mathilde stiller op 
ii. Afstemning: ingen andre kandidater. Mathilde klappes ind. 

Tak for god ro og orden og mødet er hævet. 


